
Referat frå møte i Samarbeidsutvalet i Slåttebakkane 

barnehage 25.10.2023 

Møtedeltakarar: Rakel Sunde, Charlotte Kvellestad Akse, Oda Holmelid Sandvik, Janne Tormodset, 
Ann Kristin Borren Hukset og Gudbjørg Gunnarsdottir Kleppe (ref.) 

Nr. SAK OMTALE 

1 Årsplan til godkjenning Gjennomgang av årsplan 2023-2026 
Ingen merknad men gode diskusjonar  
 

2 Rolleavklaring Alle foreldrerepresentantar var einige om å ha eit felles 
ansvar, då bli alle like involverte. 
I tilfelle en representant må stille opp for fellesskapet, så 
blir det den som kan og har tid. 
 

3 Mat i barnehagen På foreldremøte i september var det snakka om kosthald 
og mat i barnehagen. At barnehagen har ikkje økonomisk 
kapasitet til å tilby barna like sunt og variert kosthald som 
dei ynskjer. 
 
På avdeling Smørbukken og Tommeliten blei dette eit 
tema når foreldregruppa blei delt opp avdelingsvis. Der 
var det diskusjon om å auke betaling for mat. Eit forslag 
var at dersom foreldra har kapasitet kan enkelte betale 
litt ekstra inn i mellom. 
 
Dette kan ikkje gjennomførast i praksis. Så det blei ikkje 
tatt en avgjersle i møtet. 
 

4 Deling av informasjon til andre i 
Foreldrerådet 

Samarbeidsutvalet treng en digital arena der dei kan 
kommunisere med andre foreldra, så det blei bestemt å 
opprette en Facebook gruppe. Det blir ikkje sendt ut 
invitasjon, men styrar legg ut felles informasjon på Visma. 
Når utvalet har en Facebook gruppe har dei og 
moglegheit til å legge ut ting for avstemming i 
foreldrerådet, t.d. om å auke betaling for mat.  
 

5 Dugnad Samarbeidsutvalet har planar om å fortsette med 
uteområdet til barnehagen og ferdigstille påbegynt 
prosjekt. Maling av leikehytter og resten av rekkverket, 
heimesnekra leie-bensinstasjon og bilar av kabeltrommer 
var bl.a. nemnt. I haust er det viktig å jobbe i 
Hundremeterskogen, til dømes klippe kratt og fikse 
gapahuken så ikkje den blir øydelagt. 

 


